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Bc. Gedeon: 

V prvom rade sa chcem spýtať na bývalý azylový dom, ktorý je zrekonštruovaný, urobený, čo 

s ním mesto plánuje ďalej, lebo v poslednom čase tam bola MOM-ka, keď brali tie vzorky, 

stojí tá budova. Neviem, či mesto s tým dačo plánuje alebo nie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka azylového domu, tento objekt po vysporiadaní s vyšším územným celkom, ktorý 

ešte v predchádzajúcom období ho aj využíval ako svoje centrum. Je v pláne využiť naďalej 

na verejnoprospešný účel, z uvedeného dôvodu prebiehajú rokovania s Okresným úradom 

Košice so špeciálnou školou internátnou. Máme záujem, aby tento objekt bol využívaný 

deťmi, ktoré majú autistický postih, čiže pre autistov. Je to jeden z mála objektov, ktorý spĺňa 

podmienku na to, aby tieto deti mohli byť umiestnené v prostredí, ktoré má charakter domu, 

má tam vytvorenú zeleň, je to uzavretý priestor a zároveň je v tichom prostredí. Takže 

vzhľadom na to, že tých prípadov a vôbec požiadaviek je stále viacej a viacej, pretože takéto 

zariadenia pre autistické deti mesto Trebišov nemá, ani nimi nedisponuje. Na území mesta 

pôsobí materská škola, ktorá je na Gorkého ulici, tak sa množia požiadavky hlavne zo strany 

rodičov, ktoré svoje deti musia voziť najbližšie myslím, že až do Prešova alebo Michaloviec. 

Takže z toho dôvodu mesto už intenzívne rokuje, aby v čo najkratšom období bol, keďže je 

v zachovalom stave tento objekt, aby bol využitý na tento účel, čiže nie komerčne ale práve 

na tento účel. 
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